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مدیر عامل مخابرات لرستان: 

مشکلنیروهایشرکتیبااعتصابحلنمیشود

شهردار ملارد:

با هیچ ادبیاتی نمی توان رشادت های مدافعان حرم را ستود

لرستان  استان  مخابرات  شرکت  عامل  مدیر 
نیروهای شرکتی مخابرات لرستان اشاره  به تحصن 
و  مشاغل  طبقه  بندی  طرح  اجرای  گفت:  و  کرد 
تغییر وضعیت در اختیارات مخابرات ایران است و با 
تحصن این مشکل حل نمی شود. هومان محمودی در 
نشست خبری با اصحاب رسانه که در سالن جلسات 
تحصن های  با  رابطه  در  برگزار شد  استان  مخابرات 
مخابرات  شرکت  خصوصی  بخش  نیروهای  اخیر 
از  یکی  وضعیت  تغییر  بحث  داشت:  اظهار  استان 
درحالی که  است  شرکتی  نیروهای  درخواست های 
انجام آن در اختیارات مخابرات استان نیست و تغییر 
وضعیت یعنی قرارداد مستقیم و یا رسمی بودن که 
در اختیارات مخابرات ایران است. وی خواسته دیگر 
نیروهای معترض کنندگان را اجرای طرح طبقه بندی 
مشاغل دانست و افزود: این موضوع نیز جزو اختیارات 
ما نیست و در حوزه اختیارات مخابرات ایران است. 
مدیر عامل شرکت مخابرات لرستان تحصن  کنندگان 
را جزو نیروهای شرکت پیمانکاری )شرکت خدمات 
اول مخابرات( دانست و عنوان کرد: این شرکت با توجه 
به نیروهای انسانی که در هر استان دارد حرفش این 
است حقوقی که پرداخت می کند و قراردادی که دارد 
مطابق مجوز وزارت کار و طرح طبقه بندی مشاغل 
است. وی فعالیت شرکت tct در سطح کشور اشاره 
کرد و گفت: این شرکت جزو شرکت هایی است که 
زیر نظر مخابرات ایران فعالیت می کند. محمودی در 
مورد تحصن هایی که اخیراً از سوی برخی از نیروهای 
و  تحصن  با  کرد:  تصریح  بود،  انجام شده  مخابرات 

نخواهد  حل  نیروها  این  از  مشکلی  واهی  مطالب 
شد چراکه این مشکل در سطح کشور وجود دارد و 
نمایندگان قبلی مجلس نیز در این رابطه پیگیری های 
مشکلات  پیگیری  اینکه  بابیان  وی  دادند.  انجام 
نیروهای شرکتی tct در دستور کار مدیرعامل جدید 
مخابرات نیز بوده است، گفت: نمایندگان فعلی مجلس 
نیز برای رفع این مشکل پیگیری کردند. مدیر عامل 
شرکت مخابرات لرستان به مشکلات مالی مخابرات 
هزینه های  اکنون  داشت:  اظهار  و  کرد  اشاره  ایران 
مخابرات از میزان تعرفه ها بالاتر است بنابراین تا زمانی 
که بحث تعرفه ها حل نشود، مخابرات این مشکلات را 

دارد و درآمد آن کفاف هزینه ها را نمی دهد. وی اظهار 
داشت: سال های سال است که نیروهای تحت عنوان 
شرکتی در مخابرات نسبت به نوع قرارداد، استخدام و 
طرح طبقاتی مشاغل پیگیری های انجام می دهند و 
مخابرات ایران نیز به طور کامل در جریان این موضوع 
است بنابراین تصمیم گیری برای اینکه در این زمینه 
اتفاقی بیفتد یا نیفتد در اختیار مخابرات ایران است 
بادید مثبت این موضوع را  و به طور یقین مخابرات 
مشکلات  و  مسائل  افزود:  محمودی  می کند.  دنبال 
نامه نگاری  مجمع  به  را  انسانی  نیروهای  به  مربوط 
کردیم و در اخیر در این مورد در قالب نامه به مدیرکل 

جدید مخابرات ایران منتقل کردم اما بااین وجود این 
مشکلات فقط مختص به استان لرستان نیست و در 
کل کشور وجود دارد. وی عنوان کرد: با توجه به پایین 
اصلاح  با  داده  قول  ارتباطات  وزارت  تعرفه ها،  بودن 
تعرفه ها بحث درآمدی مخابرات حل شود. مدیر عامل 
شرکت مخابرات لرستان در ارتباط با پرداخت حقوق 
نیروهای شرکتی مخابرات، بیان کرد: هرکجا مطابق 
با قانون کار حقوق پرداخت نشود،کارگر به اداره کار 
شکایت می کند و ما نیز پیمانکار را ملزم به پرداخت 
حقوق می کنیم اما باید گفت در بحث پرداختی این 
نیروها همواره سعی شده با تأخیر کمی پرداخت شود 
به طوری که با توجه به وضعیت درآمدی پایینی که 
به  نسبت  لرستان  در  پرداختی  شرایط  دارد  وجود 
سایر استان ها بهتر است.  وی به مازاد نیروی انسانی 
در مخابرات استان لرستان اشاره کرد و افزود: در دو 
مقطع مخابرات لرستان نیروی انسانی زیادی جذب 
کرده است به  طوری  که مطابق استاندارد مخابرات 
ایران برای استان 399 نیرو تعریف کرده درحالی که 
هم اکنون هزار و 495 نیروی انسانی داریم. مدیر عامل 
از یک هزار و  لرستان عنوان کرد:  شرکت مخابرات 
495 نیروی انسانی در مخابرات استان، 380 نفر با 
مدرک زیر دیپلم و دیپلم در بخش های مختلفی مانند 
نگهبانی، تنظیف و بایگانی مشغول به کار هستند که از 
آن ها تحت عنوان نیروی بخش خصوصی از آن ها یاد 
می شود. وی تعداد نیروهای رسمی مخابرات استان 
لرستان را 206 نفر برشمرد و بیان کرد: 52 نفر نیرو 

به صورت قراردادی با این اداره همکاری دارند.

شهردار ملارد اظهار داشت داشت نمی شود در کلام و یا ادبیات 
.علی  بتوان ستود  را  بزرگواران  این  تا رشادت  واژه ای پیدا کرد  حتی 
خبرنگار  با  مصاحبه  در  خراسانی  اکبر  علی  ملارد؛  کیوانی-شهرستان 
روزنامه شهروند اظهار کرد : طبق سنوات گذشته برنامه ای به جهت 
تقدیر از جانبازان و کارگران نمونه خود در شهرداری در نظر گرفتیم و 
از 32 عزیز جانباز که در شهرداری ملارد شاغل بودند ، تقدیر شد و در 
کنار این بزرگواران ، از 100 نفر از پرسنل خدوم و کارگران تلاش گر این 
شهرداری نیز تجلیل شایسته ای به عمل آمد .علی اکبر خراسانی گفت 
: خرسندیم از اینکه در مجموعه ای هستیم که مانند تلاشگران عرصه 
دفاع ازمرز و بوم کشور ، همه همکاران و خادمان مردم با تمام توان ، 
جهادگونه در حال خدمتگذاری هستند تا بتوانند بهترین ها را برای ملارد 
فراهم کنند و در این بین نقش موثر مسئولان شهرستان و مجموعه 
شورای اسلامی شهر نیز ارزنده و مفید فایده بوده است . خراسانی افزود : 
اعیاد شعبانیه به واقع می توان گفت از بزرگترین وزیباترین اعیاد ما است 
و در همین خصوص برنامه ای را تدوین کردیم تا در این رابطه تجلیلی 
از خانواده شهداء جانبازان و ایثارگران در شهرداری ملارد انجام دهیم 
که این مهم به خوبی فراهم و به سرانجام رسید . وی بیان کرد : مورد 
دیگری که در برنامه های خود داریم بحث تجلیل از کارگران نمونه و 
زحمتکش شهرداری ملارد بود که در کنار تجلیل از خانواده های شهداء 
جانبازان و ایثارگران این مهم نیز به خوبی انجام شد . شهرداری ملارد در 

بخش دیگری از سخنان خود به شهدای مدافع حرم اشاره کرد و افزود : 
پاسداران نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران ، امروز در هزاران کیلومتر 
آن طرف تر از مرزهای کشورمان در حال ایجاد آرامش و امنیت هستند 
که به واقع می توان گفت ، نمی شود که در کلام یا ادبیات حتی واژه ای 
پیدا کرد تا رشادت این بزرگواران را بتوان ستود . خراسانی بیان کرد : 
تجلیل از  مدافعان حرم و خانواده های شهدای مدافع حرم حتی ذره ای 
از خدماتی که این بزرگواران با در دست گرفتن جانشان برای ما داشته 
اند را جبران نخواهد کرد اما تلاش کردیم تا بتوانیم حداقل قدم را در 
این خصوص برداریم که امیدوارم ، مثمر ثمر بوده باشد. وی گفت : یکی 
دیگر از برنامه هایی که طی مدت مسئولیت خود پیگیر آن بودیم ، بحث 
تعاونی مسکن پرسنل شهرداری ملارد بود که این مهم نیز با همکاری و 
همراهی هیئت مدیره این تعاونی ، بعد از مدتی موضوع تفکیک به صورت 
کاملا کارشناسانه انجام و اسناد مربوطه به نام پرسنل منتقل شده است 
. شهردار ملارد گفت : بسیار خرسندیم که در حوزه خدمات رفاهی ، به 
پرسنل شهرداری ملارد توانستیم قدم موثری برداریم چرا که به واقع بر 
این باوریم که توجه به پرسنل ، تاثیر قابل توجهی در افزایش راندمان 
کاری و افزایش خدمات در شهر را فراهم می کند و از جمله مواردی که 
در حوزه رفاهی ، برای کارکنان انجام دادیم می توان به اردو های یک 
روزه شمال و همچنین اعزام کارگران و کارمندان نمونه  به مشهد مقدس 
بوده است . وی افزود : از دیگر خدماتی که به همراه شورای اسلامی شهر 

، توانستیم برای پرسنل فراهم کنیم بحث ایجاد حاشیه امن کاری بود ، 
چرا که این مهم موجب می شود در کنار کاهش آسیب های مربوطه در 
کار ، افراد از تمام ظرفیت خود برای خدمت رسانی بهره ببرند و توانمندی 
های خود را بهتر نشان دهند . خراسانی در پایان خاطر نشان کرد : تلاش 
مضاعف و همچنین مطلوب تر از مهمترین دغدغه های مجموعه مدیریت 
شهری در ملارد است و در همین راستا پرسنل این مجموعه نیز تمام 
توان خود را به کار گرفته اند  تا بهترین ها را برای شهر فراهم کنند 
و امیدوارم بتوانیم در کنار ارائه خدمات مطلوب آرامش و رضایتمندی 

شهروندان را بتوانیم فراهم کنیم .

معاون امور مشترکین آبفای هرمزگان خبر داد
افزایش 17 درصدی مصرف آب 
هرمزگانی ها در ابتدای امسال

 معاون امور مشترکین آبفای هرمزگان گفت: 
روزه(  اول)45  دوره  در  استان  آب  مصرف  میزان 
امسال نسبت به مدت مشابه سال 94، 17 درصد 
افزایش یافته است. مهندس “علی رضایی سردره” 
گفت: در سال گذشته دو هزار و 21 فقره انشعاب آب 
و یک هزار و 116 فقره انشعاب فاضلاب به مشترکین 
شهر بندرعباس واگذار شده است. وی افزود: پیش 
نیز دو هزار و 157 فقره  امسال  بینی شده است، 
در بخش آب و یک هزار و 472 فقره انشعاب در 
بخش فاضلاب به شبکه این شهر اضافه شود.رضایی 
سردره گفت: در سطح استان نیز طی سال گذشته 
بیش از 7 هزار فقره انشعاب شامل؛ 6 هزار و 377 
فقره در بخش آب و یک هزار و 155 فقره انشعاب 
در بخش فاضلاب واگذار شده است.همچنین امسال 
نیز براساس برنامه پیش بینی شده، 4 هزار و 867 
فقره انشعاب آب و یک هزار و 500 فقره انشعاب 
فاضلاب به مشترکین واگذارخواهد شد. به گفته وی؛ 
تعداد کل انشعابات شهر بندرعباس تا پایان سال 94، 
105 هزار و 706 فقره در بخش آب و 67 هزار و 
840 فقره در بخش فاضلاب است.معاون مشترکین 
آبفای استان در ادامه به میزان مصرف آب در بخش 
فضای سبز شهری اشاره کرد و گفت: با کنتورگذاری 
و ساماندهی انشعابات فضای سبز شهری و همچنین 
تامین منابع  بندرعباس ضمن  همکاری شهرداری 
این  در  شرب  آب  مصرف  آبیاری،  برای  جایگزین 

بخش 40 درصد کاهش یافته است.  

تشکیل چهارمین جلسه شورای حفاظت 
از منابع آب شهرستان پارسیان

ازمنابع  حفاظت  شورای  جلسه  چهارمین 
فرماندار،  معاون  حضور  با  پارسیان  شهرستان  آب 
رئیس  برق،  اداره  رئیس   ، انتظامی  نیروی  نماینده 
و  داری  آبخیز  و  طبیعی  منابع   ، جهادکشاورزی 
رئیس اداره منابع آب شهرستان پارسیان بعنوان دبیر 
شورای حفاظت در فرمانداری این شهرستان تشکیل 
شد.  این نشست با دستور کار گزارش در خصوص 
اجرای مصوبات جلسات قبلی ، تشریح طرح احیاء و 
تعادل بخشی و دستورالعمل های ابلاغی، ارائه گزارش 
عملکرد طرح احیاء در سال94،پیگیری تعیین تکلیف 
چاههای غیرمجازو قطع برق متخلفین، اجرای پروژه 
چاههای  موقت  انسداد  و  مقاومتی  اقتصاد  های 
غیرمجاز و مشمولین فرم 5 تا تعیین تکلیف نهایی 
، برگزار گردید.مسئولین و اعضای شورای حفاظت 
منابع آب شهرستان پارسیان در این جلسه در مورد 
چاههای  تکلیف  تعیین  نحوه  قبیل  از  موضوعاتی 
فاقد پروانه بهره برداری ، نصب کنتورهای حجمی 
و  کنترل  مجازجهت  چاههای  روی  بر  هوشمند  و 
جلوگیری از اضافه برداشت آب ، قطع برق چاههای 
غیرمجاز و متخلف و انسداد و پرو مسلوب المنفعه 
نظر  تبادل  و  بحث  به  غیرمجاز  چاههای  نمودن 
پرداختند و پس از جمع بندی مطالب و موضوعات 

مربوطه مصوباتی نیز به تصویب اعضاء رسید.

بازدید مدیر امور اعتباري و حقوقي 
بانك ملت از ذوب آهن اصفهان

بانک ها موظفند در قالب اقتصاد مقاومتي با 
بخش تولید همکاري شایسته ای داشته باشند.
بهادری-اصفهان-ابراهیمي مدیر امور اعتباري و 
حقوقي بانک ملت به اتفاق مدیران شعب منطقه 
اصفهان از خط تولید بازدید کردند . وي پس  از 
بازدید  از خط تولید  با اشاره به شرایط خاص 
فرمایشات  طبق   : شد  یادآور  کشور  اقتصادي 
قالب  در  موظفند  ها  بانک  رهبري  معظم  مقام 
اقتصاد مقاومتي  با بخش تولید همکاري شایسته 
افزایش و   ، اشتغال  باشند زیرا حفظ  ای داشته 
توسعه در بخش تولید و صنعت وظیفه همه ما 
است و  امید است بانک ملت بتواند نقش خود 
را به نحو مطلوب در این ارتباط ایفا نماید . وي 
مذاکره با مهندس صادقي مدیر عامل و مسئولین 
مالي ذوب آهن اصفهان را مثبت ارزیابي نمود و 
تخصصي  مادر  نقش  اصفهان  آهن  : ذوب  گفت 
و حاکمیتي در صنعت کشور دارد و با توجه به 
تعاملات ارزشمند مهندس صادقي با بانک  ملت 
که  است  امید   ، آهن  ذوب  در  ایشان  حضور  و 
همکاري هاي دو جانبه در جهت رفع مشکلات 
و زمینه رشد و شکوفایي بیشتر اشتغال و تولید 
با  مشترک  جلسه  در   : گفت  .وي  شود  هموار 
توجه  با  شد  قرار   ، آهن  ذوب  عامل  مدیریت 
این  بدهي هاي گذشته   ، تولید  ویژه  به شرایط 
نرخ سود  با  و  با شرایطي سهل و آسان  شرکت 
مسئول  مقام  .این  شود  تکلیف  تعیین  مناسب 
بانک ملت در پایان با اظهار خرسندي از بازدید 
خود و همکارانش از خط تولید بویژه کوره بلند 
کوشي  سخت  و  زحمات  دیدن  نمود:  تصریح 
پولادمردان ذوب آهن ، حس غررو و افتخار را در 
وجود انسان ایجاد مي کند و وظیفه ما را بعنوان 
متولیان اقتصادي و بانکي کشور در جهت حفظ 
اشتغال و تولید سنگین تر مي نماید .مدیر امور 
حقوقي و اعتباري بانک ملت در پایان گفت : قول 
بتواند تسهیلات رفاهي  بانک ملت  مي دهم که 
براي خانواده بزرگ ذوب  را  اعتباري مناسبي  و 
فراهم  مهم  و  بزرگ  مشتري  یک  بعنوان  آهن 
کند  پیدا  ادامه  متقابل  هاي  همکاري  و  نماید 
مدیران  با  مشترک  در جلسه  است  ذکر  .شایان 
بانک ملت گزارشي از وضعیت و شرایط اقتصادي 
و مالي ذوب آهن توسط مهندس صادقي مدیر 
مهندس  جلسه  این  .در  شد  بیان  شرکت  عامل 
صادقي تاکید نمود : تصمیم جدي بر این است 
اما  شود  خارج  بحران  دوران  از  آهن  ذوب  که 
را  شرایط  ها،  بانک  به  مالي  بدهي  فشار  اکنون 
سخت نموده است .وي اظهار امیدواري نمود که 
بانک ها در این شرایط خاص همکاري مناسبي 
با ذوب آهن داشته باشند بویژه از بانک ملت که 
صادقي  .مهندس  داریم  موثري  همکاري  انتظار 
کار  برنامه هاي  و  ها  از سیاست  بیان بخشي  با 
خود در طي ماههاي گذشته گفت : خوشبختانه 
با برنامه ریزي هاي صورت گرفته حل مشکلات 

ذوب آهن از نظر اقتصادي امکان پذیر است .
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شهرستان ها
دو شنبه 24 خرداد 1395  7 رمضان 1436  13 ژوئن 2016  

 درعرصه مدیریت شهری ملارد ریخت و پاش های 
غیرضروری ممنوع است

شهردار ملاردگفت:برای تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی در حوزه مدیریت 
شهری،تدابیر بسیاری اندیشیده شده که عمده ترین آن به کنترل هزینه های غیر 
ضروری و پرهیز از ریخت و پاش ها بازمی گردد. علی کیوانی-شهرستان ملارد؛ 
شهردار ملارد در گفتگو با خبرگزاری مهر با اشاره به ضرورت تحقق سیاست های 
اقتصاد مقامتی به عنوان نقشه راهبردی برای توسعه و شکوفایی همه جانبه در حوزه 
اقتصادی اظهار داشت:در مدیریت شهری ملارد نیز به تأسی از سیاست های کلان 
نظام، برنامه ها و تدابیر مدون و منظمی تنظیم و طراحی شده و در واقع اولویت ما 
در این عرصه، اجرای عملیاتی سیاست های مرتبط با این حوزه است.شهردار ملارد 
عنوان کرد:آنچه که به عنوان اولویتی جدی در این بخش مد نظر ما قرار گرفته به 
صرفه جویی و بهره گیری بهینه و حداکثری از امکانات حداقلی معطوف می شود.وی 
افزود:از نظر بنده هر آنچه در راستای کاهش هزینه ها گام برداریم به همان میزان به 
توفیقات بیشتری نائل خواهیم شد.خراسانی گفت:مدیریت هزینه در تحقق سیاست 
های اقتصاد مقاومتی بسیار نافذ و تأثیرگذار خواهد بود و در این ارتباط تلاش شده 
حتی المقدور از هزینه کردهای غیر ضروری پرهیز شود و تاکنون با تدابیر اتخاذ شده، 
جلوی بسیاری از ریخت و پاش های بی جهت گرفته شده است.شهردار ملارد عنوان 
کرد:حصول نتیجه و نائل شدن به اهداف مورد نظر در حوزه اقتصاد مقاومتی، مستلزم 
همیاری و همگرایی دیگر دستگاه ها و ادارات فعال شهری و شهرستانی در این خطه 
از غرب استان تهران است.وی افزود:امیدواریم با کاهش سطح انتظارات، به توفیقات 
هر چه بیشتری در این حوزه نائل شویم که بطور یقین ثمره و نتایج آن برای تمامی 
شهر و مردم ساکن در آن، سازنده و موثر خواهد بود.خراسانی یاد آور شد:هر آنچه 
از هزینه کردهای مازاد کاسته شود به همان میزان خدمات مطلوب تری به مردم 
این شهر ارائه می شود که خروجی آن به تسریع توسعه پایدار شهری در این منطقه 

منتهی خواهد شد.

آب خاکستري در استان بوشهر تولید مي شود
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر گفت: براي مقابله با کم آبي 
در راستاي طرح هاي اقتصاد مقاومتي اقتصادي کردن تصفیه پساب خاکستري 
در شرکت آبفاي بوشهر در دستور کار است .به گزارش روابط عمومي و آموزش 
اینکه  بیان  با  یاکیده  کیقباد   ، بوشهر  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  همگاني 
طرح هاي آب شیرینکن در شهرهاي ساحلي استان بوشهر اجرایي مي شود اظهار 
داشت: ایجاد تاسیسات آب شیرین کن در بوشهر، کنگان، سیراف و بخش ساحلي 
تنگستان مد نظر است.وي با بیان اینکه این طرح ها با مشارکت بخش خصوصي 
اجرایي مي شود خاطر نشان کرد: براي افزایش منابع تامین آب و پایداري این 
با سرمایه گذاري بخش خصوصي در دستور کار  منابع طرح هاي آب شیرینکن 
شرکت آبفاي بوشهر قرار گرفته است. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
متر  هزار  با ظرفیت 10  تاسیسات آب شیرین کن کنگان  اینکه  بیان  با  بوشهر 
مکعب در شبانه روز وارد مدار تولید شده افزود: طرح آب شیرین کن بوشهر نیز 
از روند اجرایي مطلوبي برخوردار است .یاکیده افزود: علاوه بر این ، طرح هاي 
آب شیرین کن در دیگر نقاط استان بوشهر طراحي شده که اجراي بخشي از این 
طرح ها امسال با مشارکت بخش خصوصي آغاز مي شود.وي از اجراي طرح هاي 
آبرساني در قالب اقتصاد مقاومتي خبرداد و افزود: استفاده از آب خاکستري از 
جمله طرح هاي آبرساني است که از پساب منازل با نصب دستگاه تصفیه آب و 

کلرزني آن مي توان آبي براي مصارف غیر آشامیدني تولید کرد.


